

Protokoll fört vid GBBF styrelsemöte 2008-08-07

Närvarande: Kurt Andreasson, Hasse Hermansson, Kenneth Lindvall, Stina Lundblad och Marianne Sundkvist

Frånvarande: Magnus Halleen och Bosse Sjöström

**1. Mötets öppnande**

Ordförande förklarade mötet öppnat. Ordföranden valdes till mötets sekreterare.

**2. Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

**3. Genomgång av föregående protokoll**

Gås igenom vid nästa möte då sekreteraren inte var närvarande eller sänt ut något protokoll.

**4. Ekonomisk genomgång**

Kassören gick igenom tillgångarna.

**5. Vårens seriespel**

Vårens seriespel genomfördes väl av Skatås. Under hösten bör en extra koll göras på licenserna, det är många som saknar foto och underskrifter.

En skrivelse från Bert Nilsson, Skatås har inkommit som styrelsen tog del av.

Rutiner för hur man genomför ett seriespel bör tas fram. Detta kan vara till stöd för klubbar som dels funderar över att och sedan tar te x ett seriespel.

Styrelsen diskuterade också bristen på arrangörsplatser för vissa klubbar. En möjlighet kan vara att hyra banor/plats av andra klubbar eller samarbeta vid arrangemang.

Styrelsen beslutade att fr o m nästa år höja ersättningsnivån för arrangerande klubbar, från 1.500 kr till 2.000 kr.

**6. DM**

Kenneth rapporterade från DM som spelades i Slottsskogen och arrangerades väl av Alliansen.

Riksidrottsförbundets plakett ska delas ut till pristagarna vid ett senare tillfälle. Marianne beställer årets och även nästa års första platser.

Distriktet diskuterade att annonsera mer om Boule App.

**7. Höstens seriespel**

Höstens seriespel kommer att arrangeras av Lerum. Hasse och Kurt håller kontakt med Lerum.

Hasse Tholander kommer att döma under lördagens spel och Hans T Carlsson under söndagen.

**8. Tävlingsseminarium**

Inför ett DM eller ett seriespel är det många gånger brist på arrangörer. Det kan bero på många orsaker, en kan vara att det finns en osäkerhet i att arrangera. För att lösa detta vill styrelsen bjuda in till en kväll med information, tips och stöd från tidigare arrangörer. Hasse hör med Magnus om han är intresserad av att informera under en sådan träff.

Denna är tänkt att hållas en vardagskväll under november.

## 9. Rapporter från:

### a) Tävlingskommitté

Zabbar Neang och PNU ansöker om en propagandatävling den 28 september där överskottet kommer att gå till Kambodjas damlandslag i boule. GBBF beslutade att ge sanktion förutsatt att det tydligt framgår i inbjudan vart överskottet går.

En skrivelse har inkommit från Camilla Czapó angående Svenska Cupen Dam.

### b) Ungdomsansvarig

Kurt informerade om ungdomsarbetet i Skatås och SDN Kortedala/Utby.

### c) Handikappansvarig

Inget att rapportera

### d) Domaransvarig

Inget att rapportera

### Jämställdhetsansvarig

Inget att rapportera

### e) Marknadsföringskommittén

Hemsidan ska gås igenom och rensas lite.

### f) Disciplinnämnden

Inget att rapportera

### g) Utbildningsansvarig

Inget att rapportera

### h) AU

Inget att rapportera

## 10. Inkomna skrivelser

Västsvenska Idrottsförbundet har informerat att hyresförhandlingarna med Highab ännu inte är klara.

Förfrågan om lokal till den 30-31 augusti har inkommit från Tove Eriksson som sitter med i TUT, Tävlingsutredningen. Konferenslokal i huset bokades.

Västsvenska Idrottsförbundet kommer att hålla information om lokalerna på Kvibergs kaserner. Kurt kommer att gå dit den 20 augusti.

## 11. Utgående skrivelser

Inbjudan seriespel kommer att gå ut till klubbarna efter mötet med Lerum.

Under SM delades inte något 5:e pris ut, vilket tydligen många var besvikna över.

Kurt meddelade att han kommer att skriva till SBF angående det och fick GBBF:s stöd.

## 12. Övriga frågor

## 13. Nästa möte

Nästa möte hålls tisdagen den 7 oktober 2008, kl. 18.15.

## 14. Mötet avslutas

Ordföranden förklarade mötet avslutat.